
Dz-07.0021.11.2019 

Protokół nr 13/2019 

z XIII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 19 listopada 2019 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XIII sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że został złożony jeden 

wniosek, podpisany przez 1/2 składu Rady o wprowadzenie projektu uchwały do porządku 

obrad sesji z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wniosek został poddany przez przewodniczącego pod głosowanie. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej 

koncepcji wyniesienia przejścia dla pieszych na ul. Jesionowej (druk nr 153) został przyjęty 

jednomyślnie – 16 głosami za. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 15 października 

2019 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustanowienia pomników przyrody na 

terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo znak: WS-07.6120.3.2019.KP z dnia 

24.10.2019 r.) – projektodawca Komisja Zieleni (druk nr 144, referuje Julia Mach). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji usunięcia „gniazd” segregacji 

odpadów komunalnych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo znak: 

EG.KS.4512.6.9.2019 z dnia 14.10.2019 r.) – projektodawca Komisja Zieleni (druk nr 

145, referuje Julia Mach). 

6. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 404/1/A, obręb 21 

Krowodrza, położonej przy ul. Bielańskiej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.53. 

2018 z 25.10.2018) – projektodawca Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury 

(druk nr 146, referuje Marek Sikora). 

7. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu przyłącza energetycznego oświetlenia dla 

projektowanych nowych lamp oświetleniowych przy ul. Rogalskiego – projektodawca 

Komisja Infrastruktury (druk nr 147, referuje Tomasz Jakubowski). 



8. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu przyłącza energetycznego oświetlenia dla 

projektowanych nowych lamp oświetleniowych przy ul. Czajek (druk nr 148, referuje 

Tomasz Jakubowski). 

9. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia strefy zamieszkania na ul. Tatarskiej (druk nr 

149, referuje Tomasz Jakubowski). 

10. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 – projektodawca Zarząd (druk nr 

150, referuje Szczęsny Filipiak). 

11. Projekt uchwały w sprawie przywrócenia ruchu jednokierunkowego na al. 3 Maja – 

projektodawca Zarząd (druk nr 151, referuje Szczęsny Filipiak). 

12. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ulicy Prusa w Krakowie (pismo znak ML-07.7123.790. 

2019.MS) – projektodawca Komisja Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych (druk nr 152, 

referuje Jakub Markowski). 

13. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej koncepcji wyniesienia przejścia dla 

pieszych na ul. Jesionowej – projektodawca Zarząd (druk nr 153, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

W trakcie ustalania porządku obrad na salę przybyła radna Julia Mach. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XII sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się 15 października 2019 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustanowienia pomników przyrody na terenie 

Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo znak: WS-07.6120.3.2019.KP z dnia 24.10.2019 r.) 

zreferowała w imieniu projektodawcy Julia Mach. 

W dyskusji głos zabrał Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustanowienia pomników przyrody na terenie Dzielnicy 

VII Zwierzyniec (pismo znak: WS-07.6120.3.2019.KP z dnia 24.10.2019 r.) została podjęta 

jednomyślnie - 17 głosami za (Uchwała nr XIII/144/2019). 

W trakcie procedowania 4. punktu porządku obrad na salę przybył radny Paweł Kowalski. 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji usunięcia „gniazd” segregacji 

odpadów komunalnych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo znak: EG.KS.4512. 

6.9.2019 z dnia 14.10.2019 r.) zreferowała w imieniu projektodawcy Julia Mach. 

Szczęsny Filipiak złożył w imieniu Zarządu poprawkę następującej treści: 

Do projektu uchwały wpisuje się nowy paragraf 3., w brzmieniu: 

Wnioskuje się o przywrócenie czasowo usuniętych „gniazd” segregacji odpadów 

w następujących lokalizacjach: 

 ul. Wodociągowa (przy ul. Księcia Józefa), 

 ul. Do Przystani. 



Dotychczasowy paragraf 3. staje się paragrafem 4. 

Marzena Garzeł złożyła poprawkę do projektu uchwały, następującej treści: 

Paragraf 2 uchwały otrzymuje brzmienie: 

Opiniuje się pozytywnie propozycję usunięcia „gniazda” do segregacji odpadów pierwotnie 

zlokalizowanego przy ul. Majówny 37, a następnie przeniesionego w rejon skrzyżowania ulic 

Majówny i Podkamyk. 

W dyskusji udział wzięli: Andrzej Maria Hawranek, Krzysztof Kwarciak. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie poprawki, 

w kolejności zgłoszenia. 

Poprawka Zarządu została przyjęta stosunkiem głosów: 14 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się. 

Poprawka Marzeny Garzeł została przyjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej propozycji usunięcia „gniazd” segregacji odpadów 

komunalnych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo znak: EG.KS.4512.6.9.2019 

z dnia 14.10.2019 r.) została podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się 

(Uchwała nr XIII/145/2019). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 404/1/A, obręb 21 

Krowodrza, położonej przy ul. Bielańskiej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.53.2018 

z 25.10.2018) zreferował w imieniu projektodawcy Marek Sikora. 

Krzysztof Kwarciak złożył poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

Uzasadnienie otrzymuje następujące brzmienie: 

Ulica Bielańska jest bardzo wąska. Przy drodze nie ma chodnika. Arteria zapewnia obsługę 

komunikacyjną obszaru, który intensywnie rozwija się. Dlatego konieczne jest zachowanie 

rezerwy terenu pod rozbudowę drogi. 

Działka została już zabudowana garażem, który wykracza poza obszar mający być 

przedmiotem transakcji. Ze względu na to, że jest to teren miejski, w przekonaniu Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec należy zbadać legalność powstałej konstrukcji. Konieczne jest 

również podjęcie działań zmierzających do przerwania biegu zasiedzenia. Dlatego wskazane 

byłoby zawarcie umowy dzierżawy. 

W dyskusji głos zabrali: Marek Sikora, Szczęsny Filipiak, Maciej Tumidajski, Krzysztof 

Kwarciak, Paweł Kajfasz. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie poprawkę 

złożoną przez Krzysztofa Kwarciaka. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 404/1/A, obręb 21 Krowodrza, 

położonej przy ul. Bielańskiej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.53.2018 z 25.10.2018) 

została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XIII/146/2019). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu przyłącza energetycznego oświetlenia dla 

projektowanych nowych lamp oświetleniowych przy ul. Rogalskiego zreferował w imieniu 

projektodawcy Tomasz Jakubowski. 



W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Tomasz Jakubowski. 

Uchwała w sprawie opinii do projektu przyłącza energetycznego oświetlenia dla 

projektowanych nowych lamp oświetleniowych przy ul. Rogalskiego została podjęta 

jednomyślnie - 18 głosami za (Uchwała nr XIII/147/2019). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu przyłącza energetycznego oświetlenia dla 

projektowanych nowych lamp oświetleniowych przy ul. Czajek zreferował w imieniu 

projektodawcy Tomasz Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrał Witold Górny. 

Uchwała w sprawie opinii do projektu przyłącza energetycznego oświetlenia dla 

projektowanych nowych lamp oświetleniowych przy ul. Czajek została podjęta jednomyślnie 

– 18 głosami za (Uchwała nr XIII/148/2019). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia strefy zamieszkania na ul. Tatarskiej zreferował 

w imieniu projektodawcy Tomasz Jakubowski. 

W dyskusji udział wzięli: Andrzej Maria Hawranek, Paweł Kowalski, Krzysztof Kwarciak, 

Paweł Kajfasz, Tomasz Jakubowski, Maciej Tumidajski, Szczęsny Filipiak. 

Julia Mach zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. Za wnioskiem formalnym 

opowiedzieli się Maciej Tumidajski i Grzegorz Bała, przeciwko był Paweł Kowalski.  

Przewodniczący Szczęsny Filipiak, po poinformowaniu zebranych, iż nie ma już zgłoszeń do 

dyskusji, poddał wniosek formalny pod głosowanie. Wniosek został przyjęty stosunkiem 

głosów:13 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie wprowadzenia strefy zamieszkania na ul. Tatarskiej została podjęta 

jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XIII/149/2019). 

W trakcie procedowania 10. punktu porządku obrad na salę przybył radny Jakub Markowski. 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr XIII/150/2019). 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie przywrócenia ruchu jednokierunkowego na al. 3 Maja zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Andrzej Maria Hawranek, Marcin Kapusta, Julia Mach, Szczęsny 

Filipiak. 

Uchwała w sprawie przywrócenia ruchu jednokierunkowego na al. 3 Maja została podjęta 

jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr XIII/151/2019). 

 

 



 Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ulicy Prusa w Krakowie (pismo znak ML-07.7123.790.2019.MS) 

zreferował w imieniu projektodawcy Jakub Markowski. 

Szczęsny Filipiak w imieniu Zarządu złożył poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

W uzasadnieniu do projektu uchwały w miejsce słów: „ul. Mirowskiej” wpisuje się słowa: 

„ul. Prusa”. 

W dyskusji głos zabrał Paweł Kowalski. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał po 

głosowanie poprawkę Zarządu. Została ona przyjęta jednomyślnie – 19 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ulicy Prusa w Krakowie (pismo znak ML-07.7123.790.2019.MS) została 

podjęta jednomyślnie - 19 głosami za (Uchwała nr XIII/152/2019). 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej koncepcji wyniesienia przejścia dla pieszych na 

ul. Jesionowej zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Paweł Kowalski, Andrzej Maria 

Hawranek, Julia Mach. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej koncepcji wyniesienia przejścia dla pieszych na 

ul. Jesionowej została podjęta jednomyślnie - 19 głosami za (Uchwała nr XIII/153/2019). 

Ad. 14. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 przekazał zebranym informację otrzymaną z Zarządu Dróg Miasta Krakowa na temat ofert 

złożonych w postępowaniu przetargowym dotyczącym budowy miejsc postojowych przy 

ul. Kasztelańskiej, zwracając uwagę, że chociaż oferty opiewają na kwoty niższe od kwoty 

zaplanowanej przez Dzielnicę, przesunięcie środków na inne zadanie nie jest możliwe 

z uwagi na fakt, że ostateczna umowa z wykonawcą jeszcze nie została podpisana, 

 podziękował radnym, którzy wzięli udział w szkoleniu w zakresu działania Wydziału 

Architektury i Urbanistyki UMK; poinformował również, że 2 grudnia br., o godz. 16.00 

odbędzie się w urzędzie miasta kolejne szkolenie, tym razem z zakresu działania Wydziału 

Planowania Przestrzennego UMK – chętni proszeni są o zgłaszanie się, 

 poprosił o zgłaszanie się osób zainteresowanych udziałem w spotkaniu świątecznym 

w dniu 13 grudnia br., 

 zwrócił się z prośbą do radnego Krzysztofa Jakubowskiego o zorganizowanie pilnego 

spotkania z wojewódzką konserwator zabytków w sprawie opinii dotyczącej tworzonego 

planu miejscowego, obejmującego działkę, na której położona jest Szkoła Podstawowa 

nr 32, 

 zwrócił się do radnych o przesyłanie materiałów do grudniowego numeru „Kuriera 

Zwierzynieckiego” w terminie wskazanym w przesłanym wcześniej e-mailu, 

 poinformował, że w związku z przewidywaną dłuższą nieobecnością z przyczyn 

osobistych przewodniczącej Komisji Komunikacji Społecznej i Budżetu Obywatelskiego, 

konieczne będzie podjęcie decyzji o likwidacji ww. komisji i przekazaniu jej zadań do 

innych komisji, bądź o zmianie jej składu, tak aby znalazła się w niej osoba mogąca pełnić 



np. funkcję wiceprzewodniczącego; w dyskusji na ten temat głos zabrali: Witold Górny, 

Andrzej Hawranek, Andrzej Maria Hawranek,  

 poinformował, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie z dyrektorem 

Krakowskiego Centrum Rehabilitacji na temat miejsc parkingowych w rejonie szpitala, 

 zwrócił się do radnych o zgłaszanie tematów na najbliższe posiedzenie konwentu 

przewodniczący rad dzielnic w dniu 28 listopada 2019 r.; Paweł Kowalski zgłosił temat 

jazdy rowerem po Plantach, głos w dyskusji zabrał również Andrzej Maria Hawranek, 

 poinformował, że w związku z bardzo poważnym wypadkiem komunikacyjnym, jaki miał 

ostatnio miejsce na Bielanach, jest potrzeba zorganizowania kolejnej wizji w terenie 

z działem przedstawicieli Zarządu Dróg Miasta Krakowa i Wydziału Miejskiego Inżyniera 

Ruchu UMK, w celu przeanalizowania możliwości poprawy bezpieczeństwa w tym 

rejonie; w dyskusji głos zabrali Witold Górny, Marek Sikora i Paweł Kowalski, 

Krzysztof Kwarciak stwierdził, że w związku z przystąpieniem do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Półwsia Zwierzynieckiego, warto 

rozpropagować wśród mieszkańców informację o możliwości składania wniosków i zwrócił 

się w tej sprawie do radnych z rejonu Półwsia; w dyskusji udział wzięli: Szczęsny Filipiak, 

Julia Mach i Andrzej Maria Hawranek; przewodniczący Szczęsny Filipiak, podsumowując 

dyskusję, stwierdził, że należy rozważyć zorganizowanie spotkania z mieszkańcami, przed 17 

grudnia br. 

Witold Górny poinformował o przebiegu prac infrastrukturalnych na terenie dzielnicy, 

obejmujących remont chodnika przy ul. Olszanickiej i przebudowę odcinka ul. Jodłowej. 

Podziękował również radnym, którzy zaangażowali się w zbieranie podpisów pod pismem do 

prezydenta miasta w sprawie wprowadzenia do budżetu miasta na 2020 r. zadania 

przebudowy ul. Starowolskiej. 

Jakub Markowski zawnioskował, aby do udziału w wizji terenowej na Bielanach został 

zaproszony również przedstawiciel policji drogowej. Poinformował również o odsłonięciu 

muralu na budynku Thesaurus Cracoviensis. 

Marzena Garzeł poinformowała, że w związku ze szkoleniem dla radnych, posiedzenia 

Komisji Kultury, Komisji Zieleni i Komisji Edukacji zostały przeniesione z 2 grudnia na 

9 grudnia, bez zmiany godzin posiedzeń. 

Andrzej Maria Hawranek poinformował o inwestycjach na terenie Dzielnicy VII, jakie 

znalazły się w projekcie budżetu miasta na 2020. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.55 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 

 

 


